
 
 

How to find us? | 如何找到我们？ 

 
 
Address |  地址 
8 Jianguomenwai Avenue, 36th Floor, Tower B of IFC Building (Yong’anli Subway Station Exit C) 
建国门外大街 8 号，IFC 大厦/国际财源中心 B 座 36 层（永安里地铁站 C 出口） 
 
Parking  |  停车 
The entrance of the underground carpark is located on the east side of the IFC building. If 
you need car-parking service, please drive to the IFC building’s east entrance.  
IFC 大厦地下停车场的入口位于大厦东侧，如有停车需要，请从东侧进入停车场。  
 
Public Transportation  |  公共交通 
Subway | 地铁 
The nearest subway station is the Yong’anli Station on Subway Line 1. Please get off from Exit C.  
离中心最近的地铁站是地铁 1 号线的永安里站，请走 C 出口出地铁站。 
 
IFC Building Guest Check-in Process  |  IFC 大厦访客进入流程 
Step 1: Register and present a valid proof of your identity at the lobby reception of the IFC 
building. 
第一步：请到大堂的接待台进行访客注册 。访客注册需要出具您的有效身份证件。 
Step 2: After registration, get a temporary guest card and swipe your card at the security 
gate that provides access to the Tower B elevators. 
第二步：注册后请领取您的临时访客卡，在安检门刷您的临时访客卡，然后进入 B 
座电梯。 
Step 3: Upon returning to the lobby, drop your temporary guest card into the card slot (at 
the first security gate on your right hand side).  
第三步：完成访问后，请将您的临时访客卡回放到安检门的临时卡回收处（安检门从

右边起第一个门）。 


